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NOTAT 

 

MØTE I KOMMUNEOVERLEGEFORUMET 23.03.2023 - MILJØRETTET HELSEVERN 

Teamsmøte kl. 11.00 – 11.30. 

Tilstede: Astrid B. Holm, Anders Svensson, Ingebjørn Bleidvin, Ellen B. Pedersen og Stig  
Rasmussen. 
 
Sendt kommuneoverlegene med kopi til Helse- og omsorgslederforumet på e-post 24.03.2023. 
 
1. Saksbehandling miljørettet helsevern 
Erfaringen med saksbehandling for miljørettet helsevern i Andøy (tema på forrige møte) er at dette har 
fungert godt i forbindelse med de utførte tilsynene til nå. 
Bø skal bruke samme modell med litt egne justeringer.  
Samme modell med eventuelle justeringer kan bli tatt i bruk i Hadsel og Øksnes. 
 
Når saksbehandlingsrutinene er kommet på plass i disse tre kommunene, kan jeg i samråd med den enkelte 
kommuneoverlege og etter tilsynsplan for skoler og barnehager starte tilsyn (første tilsyn blir i Øksnes i uke 
13). 
 
2. Øksnes 
Jeg kan bli kontaktet i forbindelse med nytt basseng på Myre og inneklima problemer i et bygg. 
 
3. Hadsel 
Ingebjørn kaller meg inn til møte der plan for tilsyn i skoler og barnehager settes opp. 
 
4. Møte i nettverk nord, miljørettet helsevern 
Kort referat fra meg om møtet i Tromsø i månedsskiftet februar/mars. Blant annet befaring på 
Tromsøbadet, Legionella, ulike problemstillinger fra deltakerne og Statsforvalterens rolle innen miljørettet 
helsevern. 
 
5. Annet 
I Bø har miljørettet helsevern falt ut på hjemmesiden. Anders skal få dette ordnet. I Øksnes er ikke  
miljørettet helsevern nevnt på hjemmesiden som i de andre kommunene. Ellen tar dette opp innad. 
 
Informasjon fra nettverk for miljørettet folkehelsearbeid: 

- Tre webinar i mai/juni om Legionella. Rettet mot byggeiere og myndigheter (antatt bla. miljørettet 
helsevern). 

- Mulig nasjonal tilsynskampanje rundt årsskiftet med tema skadedyr i skoler og barnehager. 
 
Rapport fra Direktoratet for strålevern og atomsikkerhet etter nasjonal tilsynskampanje på solarier i fjor 
vinter. Denne ble ikke tatt opp på møtet, men nevnes her da det ble utført tilsyn i 7 virksomheter av 
miljørettet helsevern i regionen.  
 

 

https://dsa.no/nyheter/mindrearige-far-fortsatt-tilgang-til-solarier

